
 
SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE DIA 18 D’ABRIL DE 2000 
 
Batle: 
Montserrat Santandreu Ginard 
 
Regidors: 
Jaume Guiscafré Danús 
Elvira Piris Quetglas 
Jerónimo Ginard Ginard 
Antònia Tous Ginard 
Jaume Sureda Bonnín 
Maria-Antònia Sansó Navarro 
Antonio Nicolau Massanet 
José Silva Jiménez 
Pedro Llinás Morey 
Magdalena Fuster Lorenzo 
Apollònia Genovart Servera 
Julen Adrián Gorostiza 
 
Secretari accidental: 
Mateu Llodrà Sansaloni 
 
A la vila d’Artà devuit d’abril de dos mil, quan són les vint hores, es reuneixen al saló de sessions de la Casa Consistorial el 
senyor regidors anotats al marge, a fi de celebrar sessió extraordinària en primera convocatòria, sota la presidència del batle, 
Montserrat Santandreu Ginard, assistit pel secretari accidental, Mateu Llodrà Sansaloni. 
 
1. Aprovació, si de cas, del Pressupost de 2000. 
 
El senyor batle explica, a nivell de capítols, el Pressupost municipal per aquest any 2000 que puja la quantitat de 
1.192.500.000  tant el seu estat  d’ingressos com el de despeses i explica les diferències percentuals dels imports en relació al 
de 1999. 
El senyor Sureda (PP) manifesta que el seu grup votarà favorablement ja que els sembla correcte en línies generals i són 
continuïstes amb els de  la legislatura passada. 
Dels ingressos destaca que ha baixat la previsió de l’Impost sobre construccions, installacions i obres,  però que si se 
reorganitza el gabinet d’urbanisme i s’incrementa la disciplina, es podran augmentar. 
Pel que fa a les despeses, fa notar els següents increments:  plantilla,  retribucions d’alts càrrecs,  béns corrents i serveis i diu 
que aquests darrers poden baixar si es deixen de fer contractes per serveis i el nou teatre municipal que grava fort però que és 
una obra molt important; d’altra banda diu que nota a faltar les obres de ca’n Solivellas. 
En resum diu que el pressupost està bé, equilibrat i que les inversions són necessàries. 
La senyora Genovart (UM) diu que quan va veure el muntant del pressupost se va donar compte de la responsabilitat dels 
regidors. 
Demana si hi ha més fases a obres del Passeig Marítim, ja que ha vist una quantitat pressupostada. 
El batle li contesta que aquests doblers són per acabar de pagar l’obra que està feta. 
També diu que ha observat que el Centre de Dia és deficitari. 
El batle li contesta que això depèn del nombre d’usuaris. 
 
La senyora Genovart, per acabar, diu que considera que és un Pressupost coherent i que l’aprovaran. 
El senyor Adrián (EU-Els Verd) manifesta que aquests no són els pressuposts d’ “EU-Els Verds”, no obstant això,  felicita a 
l’equip de govern pel seguents motius: 
Han presentat un projecte de Pressupost amb la documentació suficientment detallada. 
S’han convocat els Consells d’Àrea abans de dur el Pressupost a aprovació. 
Han integrat les propostes presentades pel seu grup: dutxes a la platja, vigilància, supressió de barreres, energies renovables, 
etc. 
Es preveu installar  Internet a la biblioteca de la Colònia. 
Es preveu renovar el parc de la Colònia i posar equipaments pels animals domèstics. 
Es preveu dotar de despatxos i equipament als regidors. 
Es preveu una partida per tal de poder revisar el finançament dels grups polítics i li agradaria un compromís en aquest sentit. 



També ha vist que hi ha dotació pels temes escolars: programes, ampliació de l’escola de Na Caragol, etc.  
Quant a les inversions previstes diu que no es poden perllongar més, sobre tot les del Pla d’Obres i Serveis. 
D’altra banda diu que el seu grup discrepa de l’estat d’ingressos i que aquestes discrepàncies  ja les varen manifestar quan 
varen aprovar les ordenances fiscals: IBI urbana, Impost sobre construccions, installacions i obres:  varen demanar el 
condicionament dels edificis per a persones amb mobilitat reduïda i supressió de barres arquitectòniques, IAE, etc. 
En relació a urbanisme diu que s’ha de crear un gabinet de funcionaris municipal i d’aquesta manera no es pagarien els 
projectes de les obres i es recuperarien, a més, part dels costos si aquests projectes estiguessin subvencionats i, al mateix 
temps, es milloraria la disciplina urbanística. 
En relació al personal diu que és lamentable no poder comptar amb els resultats de les negociacions amb el personal. 
En relació a les darreres modificacions a la Llei de Bases de Régim local, introduïdes per la Llei 11/99, diu que amb aquestes 
modificacions, entre altres coses, s’han incrementat les facultats dels batles en relació a les contractacions i que, a la Comissió 
informativa el batle va dir que no es  negava a mantenir les meses de contractació però que no es comprometia a fer ús d’elles. 
El senyor Adrián conclou la seva  intervenció dient que veu canvis d’actitud en les darreres actuacions de l’equip de govern, 
que votarà a favor del Pressupost pel motius exposats i que comparteix el parer de l’equip de govern en el sentit que estan molt 
bé de grau d’endeutament, per la qual cosa veu que moltes de partides que estan dotades en 1000 pessetes es podran 
suplementar. 
El senyor Silva (PSOE) manifesta que està satisfet per la sintonia que hi ha entre tots els grups, si bé hi ha punts en els que no 
coincideixen plenament. Diu que se n’alegra pel consens existent. 
El batle explica als portaveus del PP i d’Esquerra Unida-Els Verds que en el Pressupost hi figuren 491 milions que  es 
dediquen a noves inversions que són del tot necessàries, però que també se n’han incloses moltes d’altres amb una dotació 
inicial de 1000 pessetes, i que es preveu poder executar dins un termini curt de temps. 
Continua dient el senyor batle que s’hauria de consensuar entre tots els grups la prioritat en la realització d’aquestes obres i 
l’endeutament necessari per dur-les a terme. 
Seguidament el senyor batle puntualitza els següents temes al portaveu d’EU-Els Verds: 
Que els regidors de l’equip de govern tan sols cobren assistències i no cobren cap altre  tipus d’indemnització per les altres 
feines que realitzen i que són moltes. 
Que tal i  com va dir a la passada Comissió Informativa es preuveu reformar el gabinet d’urbanisme abans de final d’any. 
Que no renuncia a les noves atribucions que li atorga la Llei 11/99 en el tema de les contractacions. 
Que  la FELIB fa  gestions per millorar el finançament de les Corporacions Locals que en aquests moments és molt deficitari. 
El senyor Adrián (EU-Els Verds) diu que ell no posa en dubte la feina que fan els regidors de l’equip de govern si no es posa 
en dubte la seva.  
A continuació el senyor Adrián demana que li concretin el conveni de natació escolar i la creació de l’escoleta de 0 a 3 anys al 
centre públic de Na Caragol. 
El senyor Llinás (PSOE) li contesta que quan es va aprovar el conveni de natació escolar ja varen dir que era una experiència 
pilot. En principi inclourà l’alumnat de primària i si la cosa va bé s’extendrà a secundària. 
La senyora Piris (UIA), en relació a la creació de l’escoleta de 0 a 3 anys, li contesta que els serveis municipals en aquests 
moments tracten aquest tema i una vegada acabada aquesta feina, a la vista dels informes emesos per aquests serveis, es 
decidirà fins a quin punt es comprometen. 
Posats a votació: el Pressupost de l’any 2000, les bases d’execució del mateix i la plantilla de personal, s’aproven per 
unanimitat de tots els assistents. 
 
2. Aprovació,  si de cas, de l’expedient de modificació de crèdit 1/2000, finançat amb el romanent líquid de Tresoreria 
de 1999. 
 
El senyor batle explica que a  la liquidació del Pressupost de 1999, aprovada per Decret d’Alcaldia de dia 28 de febrer passat, 
hi figura un romanent líquid de Tresoreria disponible per a despeses generals de 64.433.650, i del que es tracta amb aquest 
expedient és agafar d’aquesta quantitat 58.750.000 pessetes per suplementar la partida 4413 63304 “POS 2000" Abastiment i 
Sanejament d’Artà” per tal que es pugui cobrir la totalitat del cost de les obres. 
El senyor batle demana als portaveus dels diferents grups si volen intervenir. 
El senyor Sureda (PP) diu que considera l’expedient  adequat. 
La senyora Genovart (UM) diu que li pareix bé. 
El senyor Adrián (EU-Els Verds) diu que està d’acord si la resta del romanent va destinat a retribuir el personal. 
Posat l’assumpte a votació, s’aprova per unanimitat de tots els assitentes l’expedient de modificació de crèdit 1/2000, per 
import de 58.750.000 pessetes. 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, quan són les vint-i-una hores i trenta minuts, s’aixeca la sessió, de la qual, com a 
secretari, don fe. 


